

Bestyrelsesmøde d. 3. februar 2026

Ørbæk Midtpunkt kl. 18.00 starter med en sandwich

Til stede: Dorte, Knud, Jennie, Benny, Bjørn, Mette, Patrick og Henriette

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt

2. Godkendelse af referat fra sidste møde

Datoer på kommende møder kommet på siden mødets afholdelse

Jennie havde også afbud til dette møde

3. Regnskab Jennie, underskrives til aflevering

Gennemgang af regnskabet. Regnskabet underskrives af bestyrelsen

Bjørn undersøger forsikringsmuligheder

4. Budget 2026, Benny

Drøftelse omkring bank aktiverne, foreningen har på nuværende tidspunkt. Et opmærksomhedspunkt. På nuværende tidspunkt lader vi det hvile

Gennemgang og justering af budget 2026

5. Clearhaus godkendelse af bestyrelse

Der er indsendt de nødvendige oplysninger til Clearhaus

6. Zakobo, vores brug af systemet

Hvordan bruger vi det ?

Brug "events" rubrikken, når der er økonomi især for at lette indbetalingerne for Jennie

Kan vi lave vores hjemmeside mere smart med flotte skabeloner mm?

Der skal kigges dybere ind i skabeloner, der kan bruges og redigeres i løbende.

Mette og Bjørn arbejder videre og kommer med eksempler

7. Kommende møder

- Afdelingsmøde d. 17/2 klokken 18.30

- Møde om udvikling af ØM d. 18/2 klokken 17.00-19.30

Gerne deltagelse fra nogle bestyrelsesmedlemmer så KRIF badminton er repræsenteret. Workshop omkring udvikling af Ørbæk Midtpunkt de næste 5-10 år

- KRIF generalforsamling d.10/3
- ØM generalforsamling d. 21/4

Sig til hvis nogle ønsker at deltage. Godt at KRIF er repræsenteret til de forskellige generalforsamling

8. Kommende arrangementer

- Fællesspisning

Pause fra dette for denne sæson. Kommer nye i den kommende sæson

- DMU 27-29/3

Sendt ud til ungdomsspillere og seniorspillere. Der skal bruges frivillige til dommerbord hele weekenden.

- Ny(D)Borg 6/6

Bjørn afventer svar fra Nyborg Koncertudvalg

- Ørbæk Marked d.7-12/7

Hele klubben skal gøre en stor indsats for at få dækket de vagter, vi har. Det er gode penge til klubben. Det er ok at spørge både familie, venner mm.

- Klubarrangement måske besøg af spiller (Frederik Søgaard)

Henriette i kontakt med Frederik Søgaard. Undersøger videre om det er muligt med et total arrangement med spil, autograf skrivning med evt. fællesspisning som afslutning

9. Merchandise, drikkedunke, strømper, net og andet, hvor meget skal vi gøre

Hvorledes kan vi sælge klubting? Kunne det være sammen med tilmelding og betaling af kontingent?

Kunne vi finde sponsorer til det?

Alle kigger videre i mulighederne, og der drøftes løbende på kommende møder

10.Boldskab, hvor langt er vi

Patrick har bestilt nyt dobbelt fugtskab, og det gamle fugtskab købes retur. Patrick kender endnu ikke leveringsdato

Benny ansøgt diverse fonde ift. støtte til betaling for fugtskab. Svar forventes april-maj 2026

11.Evt